
 

 

Bestyrelsesmøde onsdag den 15. marts 2001 – Nyråd Kro 
 

Tilstede var: Lis Noes, Grethe Christiansen; Søren Andersen, Søren-Ole Andersen og Anders Lassen 

 

PUNKT 1 

Udkørslen fra udstykningen til Nyråd Hovedgade spøger stadig. Vores område er snart helt udbygget og vi vil stadig 

gøre Vordingborg kommune opmærksom på ønsket om udkørsel til Nyråd Hovedgade. 

 

PUNKT 2 

Der er stadig opkørsler i området der er for høje trods kommunens løfter om at udbedre kantsætningen. Søren vil 

kontakte Hugo Max fra Vordingborg kommunen angående disse. 

 

PUNKT 3 

Der vil på generalforsamlingen blive gjort et forsøg på at få flere af grundejerforeningen medlemmer til at tage del i det 

arbejde der skal gøres i forbindelse med hakkedag og vedligeholdelse af legepladsen. Lis vil udarbejde en model der 

fremlægges på generalforsamlingen. 

 

PUNKT 4 

Budgetlægning 

Kontingentforslag : Uændret kontingent 

 

PUNKT 5 

Der vil blive stillet forslag til generalforsamlingen om rettelser i foreningens vedtægter da der er konstateret en passage 

i et afsnit der ikke kan efterleves. 

 

§9. (Uddrag) 

Forslag til behandling på generalforsamlingen skal være formanden i hænde senest 1 uge før generalforsamlingens 
afholdelse. Nævnte forslag skal sammen med foreningens reviderede regnskab og bestyrelsens budgetforslag vedlægges 

indkaldelsen til generalforsamlingen. I modsat fald kan generalforsamlingens vedtagelser på disse punkter ikke være 

bindende for fraværende eller ikke repræsenterede medlemmer. 

 

Rettes til: 

Forslag til behandling på generalforsamlingen skal være formanden i hænde senest 1 uge før generalforsamlingens 

afholdelse. Nævnte forslag skal sammen med foreningens reviderede regnskab og bestyrelsens budgetforslag udsendes 

senest 3 dage før generalforsamlingen. I modsat fald kan generalforsamlingens vedtagelser på disse punkter ikke være 

bindende for fraværende eller ikke repræsenterede medlemmer. 

 

Der skal laves en ny folder med vores vedtægter (Anders skriver dem om) 

 

PUNKT 6 

Følgende forslag er modtaget til behandling på generalforsamlingen fra: 

 

Inge Riisberg Larsen / Hans Conrad Larsen Louise Rasmussen / Thomas Larsen 

Sikavænget 4   Sikavænget 10 

 

1. Lukning af Sikavænget og Dyrehaven ført ud til Nyråd Hovedgade ifølge den i sin tid vedtaget lokalplan. 

2. På grund af bilernes alt for høje hastigheder, ønskes der på Sikavænget hastighedsdæmpende 

    foranstaltninger i form af chikaner. 

 

PUNKT 7 
Der vil på den kommende generalforsamling under eventuelt blive taget hul på en drøftelse angående de bestemmelser 

og klausuler der  er i vores lokalplan for udstykningen. Er de tidssvarende og hensigtsmæssige, og hvordan håndteres en 

evt. lempelse, hvad skal der til for at give den nuværende og kommende bestyrelser et solidt arbejdsredskab til at tackle 

dispensationsansøgninger fra grundejerforeningens medlemmer. 

 

Anders Lassen 


